
Rondvraag PvdA betreffende zwerfafval in de natuurparken

Met de komst van de COVID maatregelen (lock down) zien we een duidelijke toename van 
klein zwerfafval in o.a. Het natuurgebied Holtingerveld. Inwoners en andere bezoekers 
maken meer gebruik van de open ruimte en bezoeken nu massaler de natuurparken.
Het betreft niet uitsluitend gemeentelijke grond maar de PvdA ziet wel een rol voor de 
gemeente weggelegd.
Het zwerfafval betreft onder meer om mondkapjes, papieren zakdoekjes, blikjes maar ook de 
“to-go” producten van de horeca die afgehaald kunnen worden.

1. Herkent het college bovenstaand gevolg van de huidige situatie?
2. We vragen het college, gezamenlijk met terreineigenaren en horecaondernemers, 

maatregelen te nemen om het dumpen van klein zwerfafval in de natuur tegen te 
gaan. 
 – bijvoorbeeld – Denk aan het voorzien in eigen afvalbakken , vaker legen van de al 
aanwezige afvalbakken en vanuit de horeca een verzoek bij to-go- producten.
Is het college bereidt hier aandacht aan te geven?

Wij juichen het gebruik van onze natuurgebieden toe, naast dat het gezond is zijn wij voor de 
openbaarheid hiervan, inwoners mogen terecht ervaren dat het “onze” parken zijn.


